

FACULTY

Our distinguished professors hold PhDs from some of the world's most prestigious institutions, including Harvard University, Brown University, and the London School of Economics, and their international professional backgrounds and expertise enrich the classroom experience.

学院

我们优秀的教授持有博士学位，来自世界上一些最负盛名的机构，包括哈佛大学，布朗大学和伦敦经济学院，具有国际职业背景和专业知识，以及丰富的课堂教学经验。

MAJORS AND MINORS

John Cabot offers 13 majors and 16 minors. Students can pursue a single or double major, such as combining Marketing and Communications, or pursue a single major and one or two minors, such as Humanistic Studies as a major and Creative Writing and English Literature as minors.

主修和副修课程

约翰·卡伯特大学提供13主修专业和16个副。学生可以选择单主修或双主修，例如双选市场营销和传讯，或选择单主修加一个或两个副修专业，例如选择人文科学作为主修，而英国文学和英语作为副修。

MAJORS 主修		
Art History 艺术史	English Literature 英国文学	Italian Studies 意大利文学
Business Administration 商务管理	History 历史	Marketing 市场营销
Classical Studies 古典文学	Humanistic Studies 人文科学	Political Science 政治科学
Communications 传讯	International Affairs 国际事务	
Economics and Finance 经济与金融	International Business 国际商务	

MINORS 副修		
Art History 艺术史	English Literature 英国文学	Marketing 市场营销
Business Administration 商务管理	Entrepreneurship 创业	Philosophy 哲学
Classical Studies 古典文学	History 历史	Political Science 政治科学
Communications 传讯	Humanistic Studies 人文科学	Psychology 心理学
Creative Writing 创作写作	International Affairs 国际事务	
Economics 经济	Italian Studies 意大利文学	

EVIDENCE OF ENGLISH LANGUAGE PROFICIENCY

To be admitted to the University, non-native speakers of English will need to demonstrate evidence of English language proficiency. Both the TOEFL and the IELTS exam are accepted. Below are the minimum scores needed for admission to John Cabot University.

英语语言能力证明

被大学录取的非英语母语的学生，需要出示英语语言能力证明。托福和雅思考试均被接受。下面是需要入读约翰·卡伯特大学的最低分数。

ENGLISH LANGUAGE TESTS 英语语言测试	MINIMUM SCORE FOR JCU ADMISSION 入学约翰·卡伯特大学最低分
TOEFL (Paper) 托福 (试卷)	563 OR HIGHER 最低 563分
TOEFL (Computer-based) 托福 (电脑机考)	223 OR HIGHER 最低 223分
TOEFL (Internet-based) 托福 (联网考)	85 OR HIGHER 最低 85分
IELTS 雅思	6.5 OR HIGHER 最低 6.5分

ENLUS PROGRAM

Should your English level not qualify you for admission to the University, the English Language for University Studies program provides non-native English speakers with intensive preparation for American university life. Students develop their speaking, listening, writing, and reading skills while experiencing a university setting.

ENLUS计划

如果你的英语水平达不到入读大学的要求，大学英语预备计划向非英语母语的学生提供语言速成课程，为美国的大学生活做好准备。课程可以发展学生的听，说，写，读能力，同时可以感受大学的氛围。

COLLEGE CREDITS

Students who come from 13-year secondary educational systems, have taken advanced placement (AP) classes, A-levels, or AS-levels classes, have received an IB diploma, or are transferring from another university may receive college credits toward their BA degree.

大学学分

学生来自13年的教育体系，或曾取得全班第一(AP)，获得先进A级或来自优秀班级AS，或得到IB文凭，或从其他大学转学的学生都可以为他们将来的学士学位加分。